
Hos 

  

Udvalg: Foreningen Skibhuscentret  Side: 1 

Sted: Skibhusvej 270 
5000 Odense C 

Dato:  2.08.2024 

 

Kl.09.30  

 
 

 

Deltagere:  

Bestyrelse: Jens Arne Petersen, Elise Kølleskov, Inger Merete Drejer-
gaard, Bodil Skov, Annette Rasmussen, Alice Jensen, Alice Sørensen.   
Suppleanter: Walter Dyhrberg, Jørgen Hansen. 
Ældreråds repræsentant: Lise Witved. 

Foreningen Skibhuscentret 
Marienlund Hovedgård 
Skibhusvej 270 
5000 Odense C 
Cvr. 33 38 21 38 

Fraværende:   

Afbud fra 
 

 

 
Mødeleder:  Forplejning: Alice Sørensen Referent: Inger Merete 
 

 Dagsorden Referat Ansvarlig Tidsramme 

 
1 
 

 
Godkendelse af  
dagsorden 
 

 
 

  

 
2 
 

 
Godkendelse af referat  
 

   

 
3 

 
Orientering/Status 
Ansøgning Od. Kom. 
Aftale om udviklings-
shop. 
Indkøb pladevibrator 
til vedligehold af petan-
que baner. 
Indkøb af rent vands an-
læg til rengøring af vin-
duer 
Hegn ved Fitness (status) 
Personale 
Rengøring 
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Økonomi Foreningen 
Økonomi Cafeteria  
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Aktivitetsudvalget 
Orientering 
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Almen orientering 
 

   

 
7 

 
Eventuelt 
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Dato for næste møde 
Punkter til næste mødes 
dagsorden 
 
 

   
 
 
 
 

 



Hos 

  

Udvalg: Foreningen Skibhuscentret  Side: 2 

Sted: Skibhusvej 270 
5000 Odense C 

Dato:  2.08.2024 

 

Kl.09.30  

 
 

 

Referat bestyrelsesmøde den 2. august 2024 
Deltagere: Jens Arne Petersen, Elise Kølleskov, Inger Merete Drejergaard, Annette Rasmussen, Alice Jen-

sen, Alice Sørensen.  

Suppleanter: Walter Dyhrberg, Jørgen Hansen.  

Ældrerådsrepræsentant: Lise Witved. Afbud fra: Bodil Skov. 

 

1. Dagsorden: Godkendt. 

2. Referat: Godkendt. 

3. Møde med rådmand Brian Dybro. Han havde en positiv indstilling til vores ønske om et beløb til ansæt-

telse af en lønnet medarbejder, men han ønskede, at vi sendte ansøgningen til ældre og handicapforvaltnin-

gen. Den er afsendt.  

Der ønskes en pladevibrator til behandling af petanque banen. Den indkøbes.  

Tilbud til et rent vands anlæg til udvendig vask af vinduer. Konklusionen blev at indhente 2 tilbud på vask af 

vinduerne, og det undersøges, hvordan seniorhuset får vask af vinduer udvendig.  

Parkeringspladsen er vanskelig at holde for ukrudt, det undersøges om kommunens ukrudts brænde maskine 

kan hjælpe os. 

Der arbejdes på at lave hegnet omkring fitness anlægget. 

Vi har ingen hjælp af folk i jobtræning fra kommunen. 

Det faste personale af frivillige skal vaske gulv daglig i køkkenregionen og gøre toiletter rene daglig. 

Samtale om et forslag til betalt hovedrengøring x 1 årligt. 

Fremover gøres hovedrengøring over 2 dage med socialt samvær bagefter, hvor hver især gør, hvad de nu 

kan magte.  

4. Foreningens økonomi: Ser godt ud.  

Cafeteriets økonomi: Er også pæn.  

Regnskabet er sendt til revisor. 

5. Aktivitetsudvalget: Møde d. 14-8. Flere forslag til ændring af aktiviteter.  

 6.  Odense kommune har fremsendt ønske om kandidater til ildsjælepriser. Fra bestyrelsen sender Alice Sø-

rensen og Jørgen Hansen forslag.    

7. Samtale om gaver til de frivillige. Der sættes 1 gavekasse i personalestuen, når der er runde fødselsdage. 

20 kr. pr person.  

Jens Arne forespørger om pris på udbringning af øl og vand til huset.  

8. Næste møde: fredag den 13. september. 

ref.: Inger Merete      
 


